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Zápis 
 

ze zasedání Zastupitelstva obce Orlické Podhůří, konaného dne 8. 1. 2025 na 

 Obecním úřadě v Dobré Vodě, od 1700 hod. do 1840 hod. 
 

Ověřovatelé zápisu: Vojtěch Skalník, Jiřina Jebousková 

Účast: 6 členů zastupitelstva dle presenční listiny 

 Omluveni: Zdeněk Neťuka, Petr Šejbl 

Typ hlasování: pro/proti/zdržel se                               

 

Program: 

1) Zahájení a schválení programu – provedla starostka Marie Kršková. ZO schválilo doplnění 

programu o Projednání nabídky na pořízení projektových dokumentací na domovní kanalizační 

přípojky v Říčkách. Výsledek hlasování: 6/0/0  

2) ZO schválilo ověřovatele zápisu Vojtěcha Skalníka a Jiřinu Jebouskovou. Výsledek hlasování: 

5/0/1 

3) Proběhla kontrola plnění usnesení ze schůze zastupitelstva obce ze dne 4. 12. 2024 

4) ZO projednalo a schválilo Rozpočtové opatření č. 1/2025 ve výši příjmů 0 Kč a výdajů 2 394 200 

Kč. Rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu. Výsledek hlasování: 6/0/0 

5) ZO projednalo a schvaluje darovací smlouvu na finanční dar ve výši 150 000 Kč pro společnost 

HRUŠKA, spol. s r.o. za účelem udržení provozu prodejny potravin v obci, místní části Říčky 

v roce 2025. Výsledek hlasování: 6/0/0 

6) ZO projednalo a schvaluje darovací smlouvu na finanční dar ve výši 240 000 Kč pro Zuzanu 

Štanglerovou za účelem udržení provozu prodejny potravin v obci, místní části Rviště v roce 2025. 

Výsledek hlasování: 6/0/0 

7) ZO projednalo a schvaluje darovací smlouvu na finanční dar pro Místní akční skupiny NAD 

ORLICÍ, o.p.s. Finanční příspěvek bude poskytnut ve výši 10 Kč/obyvatel. Výsledek hlasování: 

6/0/0 

8) ZO projednalo a schválilo darovací smlouvu pro Myslivecký spolek Orlické Podhůří. Finanční dar 

je poskytován ve výši 15 000 Kč na spolkovou činnost, především provozování mysliveckého 

kroužku. Výsledek hlasování: 6/0/0  

9) ZO projednalo a schvaluje uzavření dohod o provedení práce na rok 2025 s místostarostkou Martou 

Folkovou. Předmětem DPP je vedení kroniky, odměna 5000 Kč/rok a činnost knihovnice ve Rvišti, 

odměna za 150 Kč/hod. Výsledek hlasování: 5/0/1 

10) ZO projednalo a schvaluje Smlouvu č. 24001768 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí České republiky. Předmětem smlouvy je poskytnutí půjčky ve výši 8 911 934 Kč na 

realizaci projektu „Splašková kanalizace Orlické Podhůří - Říčky“. Výsledek hlasování: 6/0/0 
11) ZO projednalo změnu zřizovací listiny školy. Změna byla projednána již 25.6.2024 pod usnesením 

6/19/2024, na žádost školy však nebyl proveden zápis změny z důvodu ověření textu změny se 

závěry auditu. Změna nakonec zůstala ve stejném znění. ZO schvaluje změnu Zřizovací listiny 

Základní školy a Mateřské školy Orlické Podhůří.  

a. Do čl. II je doplněn Zkrácený název organizace: ZŠ a MŠ Orlické Podhůří 

b. Do čl. VI. je doplněn bod 2) Movitý majetek pořízený vlastní činností z dotací a grantů 

má organizace ve svém vlastnictví, vede jej na příslušném rozvahovém účtu a tento 

odepisuje. 

Výsledek hlasování: 6/0/0 

12) Starostka ZO seznámila se stavem jednotlivých projektových dokumentací a projektů. 

a. FVE Rviště – termín realizace byl posunut do 28. 2. 2025. Zdeněk Neťuka zajištuje 

technický dozor. 

b. Splašková kanalizace Říčky –ve středu 15. ledna 2025 od 17 hodin v KD Říčky schůze s 
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veřejností 

c. Chodník Dobrá Voda – Boreček – zastupitelé se seznámili s upraveným návrhem trasy a 

nemají připomínky. Pavel Faltýnek zopakoval požadavek na veřejné osvětlení na 

fotobuňky.  

d. Odpočinkové místo Perná – návrh byl odeslání na Pernou, udělá se schůzka s majiteli 

pozemku. 

e. Výzvy MAS – starostka ZO seznámila s vyhlášenou výzvou MAS na období 13.1.-20.2. 

f. Výzvy MMR – starostka ZO seznámila s plánovanou výzvou na podporou územního 

plánování. ZO souhlasí s podáním žádostí na pořízení změny č. 2 územního plánu. Dále 

ZO seznámila s plánovanou výzvou z Programu rozvoje regionů (např. pořízení nové 

multikáry). 

13) ZO projednalo nabídku od společnosti  VIS spol. s r.o. na zpracování projektových dokumentací 

na domovní kanalizační přípojky v Říčkách za 3500 Kč bez DPH/ks. ZO souhlasí s nabídkovou 

cenou a objednáním PD. Obec potřebuje mít znalost a možnosti kontroly způsobu napojení 

jednotlivých nemovitostí a zároveň obyvatele pozitivně motivovat k oddělení splaškových a 

dešťových vod. Výsledek hlasování: 6/0/0 

14) Veřejné schůze proběhnou dle plánu –  ve středu 12.2. od 17 hodin na sále KD Říčky. Nejdříve 

veřejná schůze a po té prezentace věrných elektráren. Ve čtvrtek 13.2. bude od 18 hodin v KC 

Rviště. 

15) V rámci přípravy kulturních akcí bylo projednáno: 

a. 23.1. – autorské čtení a setkání s Marií Mackovou v KC Rviště od 18 h 

b. 7.3. – beseda Severní Korea očima Milana Bureše v KD Říčky od 18 h 

c. Starostka zastupitele vyzvala k dalším návrhům. 

16) V rámci diskuze byly probrány následující body: 

a. Starostka ZO seznámila s nabídkou Diakonie Broumov na vývoz textilního kontejneru za 

1000 Kč/ks/měsíc. ZO s nabídkou souhlasí. Výsledek hlasování: 6/0/0 

b. Pavel Faltýnek vznesl dotaz na obnovu aleje Rviště – Rozsocha a na stav regulačního 

plánu na Borečku. Starostka obě záležitostí prověří. 

c. Vojtěch Skalník upozornil na vycvaknutou dlaždici v Říčkách na hřišti. 

d. Jiřina Jebousková upozornila na plný kontejner na textil v Říčkách a velké množství 

elektroodpadu.  

 

Přijatá usnesení ze zasedání zastupitelstva č. 24/2025 dne 8. 1. 2025 

 

1) Zahájení a schválení programu – provedla starostka Marie Kršková. ZO schválilo doplnění 

programu o Projednání nabídky na pořízení projektových dokumentací na domovní kanalizační 

přípojky v Říčkách. Výsledek hlasování: 6/0/0  

2) ZO schválilo ověřovatele zápisu Vojtěcha Skalníka a Jiřinu Jebouskovou. Výsledek hlasování: 

5/0/1 

3) ZO projednalo a schválilo Rozpočtové opatření č. 1/2025 ve výši příjmů 0 Kč a výdajů 2 394 200 

Kč. Rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu. Výsledek hlasování: 6/0/0 

4) ZO projednalo a schvaluje darovací smlouvu na finanční dar ve výši 150 000 Kč pro společnost 

HRUŠKA, spol. s r.o. za účelem udržení provozu prodejny potravin v obci, místní části Říčky 

v roce 2025. Výsledek hlasování: 6/0/0 

5) ZO projednalo a schvaluje darovací smlouvu na finanční dar ve výši 240 000 Kč pro Zuzanu 

Štanglerovou za účelem udržení provozu prodejny potravin v obci, místní části Rviště v roce 2025. 

Výsledek hlasování: 6/0/0 

6) ZO projednalo a schvaluje darovací smlouvu na finanční dar pro Místní akční skupiny NAD 

ORLICÍ, o.p.s. Finanční příspěvek bude poskytnut ve výši 10 Kč/obyvatel. Výsledek hlasování: 

6/0/0 
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7) ZO projednalo a schválilo darovací smlouvu pro Myslivecký spolek Orlické Podhůří. Finanční dar 

je poskytován ve výši 15 000 Kč na spolkovou činnost, především provozování mysliveckého 

kroužku. Výsledek hlasování: 6/0/0  

8) ZO projednalo a schvaluje uzavření dohod o provedení práce na rok 2025 s místostarostkou Martou 

Folkovou. Předmětem DPP je vedení kroniky, odměna 5000 Kč/rok a činnost knihovnice ve Rvišti, 

odměna za 150 Kč/hod. Výsledek hlasování: 5/0/1 

9) ZO projednalo a schvaluje Smlouvu č. 24001768 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí České republiky. Předmětem smlouvy je poskytnutí půjčky ve výši 8 911 934 Kč na 

realizaci projektu „Splašková kanalizace Orlické Podhůří - Říčky“. Výsledek hlasování: 6/0/0 
10) . ZO schvaluje změnu Zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy Orlické Podhůří.  

a. Do čl. II je doplněn Zkrácený název organizace: ZŠ a MŠ Orlické Podhůří 

b. Do čl. VI. je doplněn bod 2) Movitý majetek pořízený vlastní činností z dotací a grantů 

má organizace ve svém vlastnictví, vede jej na příslušném rozvahovém účtu a tento 

odepisuje. 

Výsledek hlasování: 6/0/0 

11) ZO projednalo nabídku od společnosti  VIS spol. s r.o. na zpracování projektových dokumentací 

na domovní kanalizační přípojky v Říčkách za 3500 Kč bez DPH/ks. ZO souhlasí s nabídkovou 

cenou a objednáním PD. Obec potřebuje mít znalost a možnosti kontroly způsobu napojení 

jednotlivých nemovitostí a zároveň obyvatele pozitivně motivovat k oddělení splaškových a 

dešťových vod. Výsledek hlasování: 6/0/0 

12) Starostka ZO seznámila s nabídkou Diakonie Broumov na vývoz textilního kontejneru za 1000 

Kč/ks/měsíc. ZO s nabídkou souhlasí. Výsledek hlasování: 6/0/0 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Vojtěch Skalník, Jiřina Jebousková 

 
 

Starostka: Marie Kršková                                                                                                                                                                                                                   


